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PROTOKÓŁ NR VII.2019 

z przebiegu VII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 16 maja 2019 r. 

 

 

VII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr VII.2019 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Beata Zawada, Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1305 otworzył VII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach. Zarząd 

przedstawiła autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej powiatu lata 

2019-2025, zmian w budżecie i Strategii powiatu . 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Powiatu.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów nr V.2019 i VI.2019. 

4. Informacja Starosty Zielonogórskiego o działalności zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje 

i zapytania. 

8. Informacja Roczna Państwowej Stacji Sanitarno–Epidemiologicznej 

w Zielonej Górze. 

9. Informacja Roczna Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze za 2018 rok. 

10. Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji w Zielonej Górze o Stanie 

Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w 2018 r. 

11. Informacja w zakresie podejmowanych działań z zakresu aktywizacji 

zawodowej osób bezrobotnych oraz działań organizacyjno-zarządczych 

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zielonej Górze w okresie 2018 r. 
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12. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Zielonogórskiego na 2018 

rok 

13. Wolne wnioski. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie 

1)  nadania honorowego wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego, 

(druk 42); 

2)  nadania honorowego wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego, 

(druk 43); 

3)  nadania honorowego wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego, 

(druk 51); 

4)  zawarcia porozumienia z gminą Czerwieńsk dotyczące założenia 

i prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk technikum, (druk 44); 

5) o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad oddawania w dzierżawę, 

najem, użytkowanie oraz użyczenie aktywów trwałych samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej, dla których powiat zielonogórski 

jest podmiotem tworzącym, (druk 45); 

6)  wieloletniej prognozy finansowej powiatu lata 2019-2025, (druk 46); 

7)  zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, (druk 47); 

8) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”; 

(druk 48); 

9)  przekazania Gminie Sulechów zadania zarządzania częścią pasa drogowego 

dróg powiatowych nr 1201F, 3801F, 3803F, 1187F, 1208F, (druk 49); 

10)  wyrażenia woli nabycia nieruchomości zabudowanej położonej 

w obrębie 2 miasta Sulechów (druk 50); 

11. Odpowiedzi na wolne wnioski radnych. 

12. Zamknięcie VII Sesji Rady Powiatu. 

 

 

Ad 3. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, iż Protokół jest dostępny na 

stronie internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Protokół poddany pod głosowanie Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Starosta przedstawił informację uzupełniającą z działań Zarządu 

w okresie międzysesyjnym.  

Ryszard Górnicki spytał co przyjęciami uczniów z terenu powiatu do 

zielonogórskich szkół ponadpodstawowych. Zwrócił uwagę na wypowiedź 
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Starosty o zabezpieczonych środkach na drogę w Górzykowie i rosnący deficyt 

powiatu. 

Adam Jaskulski zapytał o przygotowania do debaty o stanie dróg. 

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, iż Miasto Zielona Góra nagle 

zmniejszyło ilość miejsc w szkołach średnich o prawie 2.000. Jest olbrzymi 

problem. Mimo to młodzież składa podania. Zwrócono się do Wojewody 

Lubuskiego i Minister Edukacji Narodowej. Były również rozmowy na 

Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego. Zanegował stwierdzenie 

o wypowiedzi wpisania środków do budżetu, powiedział, że użył sformułowania 

„pieniądze zabezpieczono”. Termin debaty drogowej może być ustalony nawet 

dziś. 

Mirosław Andrasiak odpowiedział, iż po urlopie Przewodniczącego 

ustalony zostanie termin. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady od 12 marca Przewodniczący pełnił dyżury w biurze 

Rady, uczestniczył w posiedzeniach zarządu. Spotykał się również 

z samorządowcami z naszego powiatu, Był z wizytami w powiatowych 

placówkach oświatowych, Spotkał się ze strajkującymi nauczycielami, dyrektor 

szpitala w sprawie działalności szpitala, z radnymi Sulechowa o dofinansowaniu 

w sprzęt medyczny i osobami blokującymi most w Cigacicach. 

 Wziął udział uroczystościach 3-Maja i 8-Maja, w Międzywojewódzkim 

Turnieju w Akrobatyce Sportowej "zostań akrobatą" w SP1 Sulechów, 

w I Konkursie Poetycki DPS w Trzebiechowie. 

Wiceprzewodniczący Rady, Czesław Hołołub uczestniczył w uroczystym Dniu 

Strażaka w Zielonej Górze. 

. 

  

Ad 6. 

 Krzysztof Stefański, Wójt Gminy Świdnica stwierdził, że sytuacja 

absolwentów gimnazjum i szkół podstawowych jest dramatyczna. Gmina 

Świdnica, jako pierwsza zareagowała na tę bardzo trudną sytuację. Zawiązał się 

ruch społeczny rodziców, którzy działają swoimi torami. Rodzice tylko sobie 

znanym sposobem dotarli do wojewody. Odbyło się spotkanie rodziców, 

z udziałem Starosty Zielonogórskiego, Dyrektora Delegatury Kuratorium, 

Burmistrza Nowogrodu, Pawła Mierzwiaka. W mediach pojawiła się 

informacja, że działania Prezydenta Miasta Zielonej to skutek reformy oświaty, 

zaniżonej subwencji. Poprosił o głębokie zainteresowanie.  Zapytał równiż e o II 

etap drogi do Radomii, podtrzymał obietnicę partycypacji w kosztach przez 

Gmina Świdnica. 

Wojciech Sołtys, Burmistrz Sulechowa. Przedstawił Radzie Miejskiej 

w Sulechowie projekt uchwały w sprawie dofinansowania wyposażenia szpitala 

w wysokości 350.000 zł. Poprosił o bieżące informowanie o sytuacji w szpitalu. 

Sprawa przekazania działki wydaje się oczywista i uda się tę sprawę załatwić na 
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najbliższej sesji. Zaprosił na uroczystości z okazji 700-lecia Sulechowa 

i przekazał publikację poświęconą miastu po II wojnie Światowej. 

 

Ad 7. 

 W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja 

i zapytanie.  

 Aleksandra Szubert poprosiła o zwrócenie uwagi na stan drogi i chodnika 

na drodze Trzebiechów-Mieszkowo i dokonanie napraw. Na drodze Bojadła-

Bełcze należy wykosić pobocze. W Radowicach ubytki wymagają uzupełnienia. 

 

Ad 8. 

  

Informacje i sprawozdania jednostek za ubiegły rok rozpatrzono na 

merytorycznych komisjach 

Do Informacji Roczna Państwowej Stacji Sanitarno–Epidemiologicznej 

w Zielonej Górze. Radni nie zgłosili uwag. 

 

Ad 9. 

 Komendant Straży Pożarnej, mł. bryg. Piotr Jankowiecki omówił 

Informację Roczna Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze za 2018 rok – 

nie zgłoszono uwag 

Ad 10. 

I Z-ca Komendanta Miejskiego Policji, mł. insp.  Marcin Sapun przeprosił 

za nieobecność komendanta. Podziękował za współpracę. 

Sprawozdanie Komendanta Miejskiego Policji w Zielonej Górze o Stanie 

Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego w 2018 r. przyjęto bez zastrzeżeń. 

 

Ad 11. 

 Informacja w zakresie podejmowanych działań z zakresu aktywizacji 

zawodowej osób bezrobotnych oraz działań organizacyjno-zarządczych 

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zielonej Górze w okresie 2018 r. – nie 

zgłoszono uwag. 

 

Ad 12. 

Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Zielonogórskiego na 2018 rok – 

brak uwag. 

 

Ad 13. 

 Marian Cygan złożył wniosek przyjęcie przez Radę Powiatu stanowiska 

wyrażające sprzeciw w sprawie przyjęć do szkól ponad podstawowych w 

mieście Zielona Góra i działań Prezydenta Miasta Zielona Góra. Stanowisko 

przekazać mediom., by wesprzeć Starostę Zielonogórskiego. Poprosił 

o ustawienie mównicy. 

 Gabriela Maciejewska spytała o dofinansowanie remontów dróg z urzędu 

wojewódzkiego. 
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Jacek Gębicki poparł radnego Mariana Cygana w sprawie zajęcia 

stanowiska o rekrutacji do zielonogórskich szkół. Ministerstwo zapewniało o 

ogólnym dostępie i miejscach w szkołach. 

Damian Wolski poruszył sprawę drogi do Ciborza, poprosił o połatanie 

nawierzchni. 

Ryszard Górnicki podtrzymał swoje zdanie o zabezpieczonych 

pieniądzach. Spytał o działania w sprawie szpitala i powiększającego się długu i 

plan naprawczy. Zapytał kto wyraził możliwość zgłoszenia nieprzyjęcia 

młodzieży z terenu powiatu do zielonogórskich szkół do prokuratora. Powrócił 

do sprawy polemiki z członkiem zarządu, Mirosławem Andrasiakiem, który 

poinformował, że spotkał się kilkanaście razy w sprawie mostu w Cigacicach. 

Radny Ryszard Górnicki stwierdził, iż sprawdził i podtrzymuje, że Mirosław 

Andrasiak spotkał się dwa razy. 

Alicja Szułcik zapytała o wynagrodzenia nauczycieli, jak zostały 

wypłacone za czas strajku, co z niewypłaconą częścią. 

  

(przerwa) 

Ad 14. 

(obrady prowadzi Wiceprzewodniczący Czesław Hołołub) 

 

Radni zapoznali się ze wszystkimi projektami, pozytywnie zaopiniowali 

na posiedzeniach komisji 

 1) Uchwałę Nr VII.44.2019 w sprawie nadania honorowego 

wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego dla Anny Gołębskiej 

podjęto 18 głosami ZA,.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   
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12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

2)  Uchwała Nr VII.45.2019 w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego dla Michała Bandziaka 

została podjęta głosami 18 ZA. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   
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17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

3) Uchwałę Nr VII.46.2018 w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

Zasłużony dla Powiatu Zielonogórskiego dla Izabelli Staszak Rada 

przyjęła jednogłośnie  Rada przyjęła jednogłośnie. 

  

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

4) Aleksandra Szubert spytała o ilość miejsc w technikum. 

Jacek Gębicki odpowiedział, że przygotowywane są dwie klasy: jedna 

dla absolwentów gimnazjum i jedna dla szkół podstawowych. 
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Uchwała Nr VII.47.2019 w sprawie w zawarcia porozumienia z gminą 

Czerwieńsk dotyczące założenia i prowadzenia przez Gminę 

Czerwieńsk technikum podjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

5) Krzysztof Romankiewicz poinformował, iż Uro-Laser chce dokonać 

remontu ze środków z kredytu. Bank żąda dłużej umowy wynajmu. 

Uchwała Nr VII.48.2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad oddawania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz 

użyczenie aktywów trwałych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej, dla których powiat zielonogórski jest podmiotem 

tworzącym przy 1 głosie WSTRZYMUJĄCYM 
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Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard   X 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

6) Skarbnik omówiła autopoprawki. 

Uchwałę Nr VII.49.2019 w sprawie w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu lata 2019-2025 radni przyjęli jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   
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4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

7) Skarbnik przedstawiła autopoprawki. 

Uchwała Nr VII.50.2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   
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8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

8) Uchwała Nr VII.51.2019 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022” przyjęta przy jednym 

głosem WSTRZYMUJĄCYM. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   
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13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy   X 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

9) Uchwałę Nr VII.52.2019 w sprawie przekazania Gminie Sulechów 

zadania zarządzania częścią pasa drogowego dróg powiatowych nr 

1201F, 3801F, 3803F, 1187F, 1208F Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   



 13 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

10) Adama Jaskulski spytał o cel nabycia i przeznaczenie 

nieruchomości, czy istnieje możliwość zbycia jej. 

Krzysztof  Romankiewicz poinformował, iż były rozmowy z Rektorem 

Uniwersytetu Zielonogórskiego, istniej możliwość uzyskania tej 

nieruchomości za darmo. W planie przeniesienie poradni ośrodka 

szkolno-wychowawczego, pedagogiczno-psychologicznej, delegatury 

urzędu pracy, delegatury starostwa. 

Uchwałę Nr VII.53.2019 w sprawie wyrażenia woli nabycia 

nieruchomości zabudowanej położonej w obrębie 2 miasta Sulechów 

radni przyjęli  przy jednym głosem WSTRZYMUJĄCYM. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr   X 

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin nieobecny 

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz X   

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   
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19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

Ad 15. 

Krzysztof Romankiewicz zarząd bardzo odpowiedzialnie podchodzi do 

problemu naboru do szkół średnich. Przedstawił wysokość niewypłaconych 

nauczycielom wynagrodzeń: LO-55.861 zł, CKZiU-170.568 zł, SOS-W-

87.343zł, MOS-47.395 zł. Nie są to oszczędności. Koszty funkcjonowania 

oświaty urosły, choćby z podwyżki energii o 74%. Za strajk nauczyciele nie 

dostana wynagrodzenia za strajk, nie należą się. Odbyły się spotkania z kurator 

oświaty, skierowane wiele pism, m.in. do kuratorium i MEN w sprawie naboru. 

Należy jeszcze brać pod uwagę problem z dziećmi, które są z terenu powiatu a 

uczęszczały do zielonogórskich szkół. Kuriozum byłoby wzajemne płacenie za 

poszczególne usługi oświatowe i lecznicze między samorządami. W sprawie 

dofinansowania do remontów dróg to jest 50% na ul. Poznańską w Sulechowie, i 

na drogę w Czarnej. Poseł Jerzy Materna powiedział, że jest możliwość 

pozyskania środków na most. Złożono wniosek, lecz nie odpowiedzi od 

premiera. Program naprawczy w SP ZOZ za 2017 rok nie ma obecnie racji bytu. 

Rektor Uniwersytetu Zielonogórskiego nie wyraził zgody na wejście w spółkę. 

Ordynatorzy zostali zobowiązani do przedstawienia możliwości rozwiązań 

problemów, zwłaszcza finansowych. Odbędą się spotkania, np. z dyrekcja 

szpitala uniwersyteckiego, który jest zainteresowany w nieużytkowanych 

pomieszczeniach sulechowskiego szpitala zorganizowania ZOLu. Konwent 

Starostów w Polsce jest zaniepokojony sytuacją szpitali powiatowych. W 

naszym województwie wiele szpitali jest w jeszcze gorszej sytuacji. Kontrakty 

są na poziomie 2015 r., teraz zwiększono  o 470 tys. zł, ale de facto połowa z 

tego, ponieważ ta kwota to za 2 lata. Jest propozycja podziału zakresu usług na 

terenie województwa. 

Ryszard Górnicki pochwalił działalność szpitala i jego personelu. 

Adam Jaskulski zaproponował reorganizację sali posiedzeń. Poparł opinie 

radnego Ryszarda Górnickiego i funkcjonowaniu szpitala. 

Adam Jaskulski ponowił propozycję podjęcia stanowiska na obecnej sesji. 

Prezydent oszukuje mieszkańców. 

Radni przedyskutowali względy formalne podjęcia stanowiska. 

Sławomir Kwietniowski, radca prawny oznajmił że dopisanie stanowiska 

do porządku obrad wymaga jego zmiany. 

Radni wyrazili opinię, iż stanowisko zostanie przyjęte, w ramach 

odpowiedzi na wolne wnioski radnych. 

Krzysztof Romankiewicz zgodził się z opinią Adama Jaskulskiego na 

temat Prezydenta Janusza Kubickiego. Most to ewidentna sprawa Miasta. Jeśli 

rada podejmie stanowisko to przedstawi w czwartek w mediach. 

Ryszard Górnicki przypomniał nowym radnym, iż powiat w sprawie 

wcielenia Gminy Zielona Góra do miasta wydawał jedynie opinię i dla dobra 

powiatu wydał pozytywną. 

(przerwa) 
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Sekretarz odczytała stanowisko nr.1.2019 (załącznik ).  

Starosta zgłosił autopoprawkę: „z Powiatem Zielonogórskim oraz 

wchodzącymi w jego skład gminami” 

Radni jednogłośnie, przez aklamację przyjęli stanowisko z autopoprawką. 

Adam Jaskulski zaproponował rozesłanie dokumentu do wszystkich 

mediów. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady VII Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1615. 

 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


